

清洗球 CLEANING BALL

好博机械清洗球利用喷嘴喷射水流的反作用力驱动自身旋转，消耗功率小，冲刷力大，具有自动调速特点，效率高，运转稳定。洗罐器结构紧凑，体积小，重量轻，使用维修均方便。

Hope mechanical cleaning ball uses the reaction force of nozzle jet water to drive its own rotation, small power consumption, large scouring force, with automatic speed regulation characteristics, high efficiency, stable operation. Can washer compact structure, small volume, light weight, easy to use and maintenance.



视镜 SIGHT GLASS

卫生级视镜是由不锈钢结构和特种玻璃组合而成。在食品加工、乳制品、饮料、化妆品、制药和精细化工工业中，可以通过视镜清晰并且精确的观察到物料的流动与输送情况，具有非常广泛的应用。

Sanitary sight glasses are made of stainless steel structure and special glass. In food processing, dairy products, beverages, cosmetics, pharmaceuticals and fine chemical industry, can clearly and accurately observe the flow and transportation of materials through the mirror, has a very wide range of applications.

耐压范围Withstand voltage range: 6–10 Bar
 温度范围Temperature range: -20°C–150°C

| DN | 25 | 32 | 40 | 50 | 65 | 80 |
|---|----|----|----|----|----|----|
| 耐压(常温) Withstand voltage (Normal temperature) | 10 | 10 | 10 | 8 | 7 | 6 |



离心泵 CENTRIFUGAL PUMP

卫生型离心泵的形式为单级、单吸、开式叶轮。泵壳叶轮经精心设计，减小了阻力，彻底消灭了卫生死角，由于其特殊的结构，所以提高了泵内液体的流速，从而提高了泵的整体性能且易清洗，具有卓越的卫生性能，它可以满足产品对卫生柔性处理的要求，并具有耐化学腐蚀性。

Sanitary centrifugal pump in the form of single stage, single suction, open impeller. Pump shell impeller by careful design, reduce the resistance, completely eliminate the sanitary dead Angle, because of its special structure, so improve the flow rate of the liquid in the pump, so as to improve the overall performance of the pump and easy to clean, has excellent health performance, it can meet the requirements of the product for health flexible treatment, and has chemical corrosion resistance.

